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Akademický senát FSv ČVUT 

Zápis ze 17. zasedání AS FSv, které se konalo dne 26. 3. 2025 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Hosté: 
děkan prof. Máca, proděkani prof. Pešková, prof. Patzák, prof. Pavelka, Dr. 
Vokurka, tajemník Dr. Matějka, kandidáti na rektora: prof. Pěchouček, Dr. 
Holý, prof. Páta, garant stud. programu doc. Daďa 

 
 
Předseda AS FSv doc. Pazderka zahájil zasedání AS FSv, přivítal přítomné a seznámil je 
s programem zasedání. 
 
1. Schválení zápisu z 16. řádného zasedání AS FSv ze dne 26. 2. 2025 
2. Výsledky doplňovacích voleb do SK AS FSv (prof. Polák) 
3. Představení nové senátorky (A. Hvězdová) 
4. Nominace AS FSv pro volbu osoby navržené na rektora (pořadí kandidátů bylo 
vylosováno): 

- 9:15 – prezentace 1. kandidáta - prof. Ing. Michal Pěchouček, Ph.D. 
- 9:45 – prezentace 2. kandidáta - Ing. Radek Holý, Ph.D. 
- 10:15 – prezentace 3. kandidáta - prof. Mgr. Petr Páta, Ph.D. 
- 10:45 – hlasování o nominacích jednotlivých kandidátů 
- 11:00 – výsledky 

5. Informace děkana (děkan prof. Máca) 
6. Projednání návrhu akreditace Mgr. studijního programu Scénické technologie 
(prod. prof. Pešková, doc. Daďa) 
7. Informace z Ekonomické komise (prof. Cajthaml, doc. Pazderka) 
8. Informace z Pedagogické komise (doc. Jíra) 
9. Informace z Technické komise (doc. Litoš) 
10. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) 
11. Různé 
 
1. Schválení zápisu z 16. řádného zasedání AS FSv ze dne 26. 2. 2025 
 
K zápisu nebyly připomínky, zápis byl schválen. 
 
2. Výsledky doplňovacích voleb do SK AS FSv (prof. Polák) 
 
Prof. Polák shrnul průběh a výsledky doplňovacích voleb do Studentské komory AS FSv, které 
proběhly 11. a 12. března 2025. Souhrnné výsledky jsou zveřejněny na webu FSv. 
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3. Představení nové senátorky (A. Hvězdová) 
 
Nová senátorka AS FSv, studentka Bc. programu A+S Anna Hvězdová, se krátce představila. 
 
4. Nominace AS FSv pro volbu osoby navržené na rektora (pořadí kandidátů bylo 
vylosováno): 
 
Doc. Pazderka informoval AS FSv o způsobu získání nominace pro kandidaturu na rektora. O 
nominaci FSv se ucházejí tři kandidáti. Vylosování pořadí kandidátů pro jejich prezentaci bylo 
zajištěno předsednictvem AS FSv v předstihu.  
 

• Prezentace 1. kandidáta - prof. Ing. Michal Pěchouček, Ph.D. 
 
Prof. Pěchouček se krátce představil a prezentoval svou vizi řízení a rozvoje ČVUT, věnoval se 
oblastem: věda, inovace, lidé, infrastruktura, soběstačnost. 
 
Následovala diskuse s kandidátem (prof. Pavelka, doc. Pazderka, prof. Bittnar, Ing. arch. 
Černá): 

- Získávání kvalitních studentů (podpora, stáže, zapojení firem) 
- Financování investičních akcí na ČVUT 

 

• Prezentace 2. kandidáta - Ing. Radek Holý, Ph.D. 
 
Dr. Holý se krátce představil a prezentoval svou vizi řízení a rozvoje ČVUT, věnoval se 
oblastem: kvalita akademických pracovníků - jejich růst a odměňování, propojení výuky a 
výzkumu, rozvoj infrastruktury, kooperace fakult – mezioborová studia, studium v AJ – 
double/joint degree, mezinárodní mobilita, celoživotní vzdělávání. 

 
Následovala diskuse s kandidátem (doc. Jíra, doc. Pazderka, Ing. arch. Černá, prof. Cajthaml, 
prof. Bittnar, prof. Vejmelková): 

- Získávání finančních prostředků na rozvoj univerzity 
- Financování investičních akcí na ČVUT 
- Efektivita práce oddělení rektorátu ČVUT 
- Dosavadní činnost v pozici prorektora 

 

• Prezentace 3. kandidáta - prof. Mgr. Petr Páta, Ph.D. 
 
Prof. Páta se krátce představil a prezentoval svou vizi řízení a rozvoje ČVUT, věnoval se 
oblastem: značka ČVUT, unikátní dovednosti a znalosti, očekávání společnosti, řízení 
univerzity, aplikovaný výzkum, propojení s průmyslem, efektivní administrativa. 

 
Následovala diskuse s kandidátem (prof. Cajthaml, doc. Pazderka, doc. Jíra, Ing. arch. Černá, 
prof. Patzák, prof. Bittnar): 

- Hodnocení kvality výuky 
- Financování investičních akcí na ČVUT 
- Získávání finančních prostředků (stát, průmysl) 

 

• Hlasování o podpoře kandidátů na rektora 
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Doc. Pazderka informoval o způsobu hlasování, které bude realizováno tajnou volbou, a navrhl 
volební komisi ve složení: 
prof. Polák – předseda 
doc. Litoš – člen 
Ing. arch. Kučera – člen 
 
Hlasování o volební komisi: 
pro: 25| proti: 0 | zdržel se: 0 (z 25 přítomných senátorů) 
 
Prof. Polák informoval o způsobu a podmínkách hlasování. Proběhlo tajné hlasování. 
 

• Výsledky hlasování 
 
prof. Ing. Michal Pěchouček, Ph.D. 
pro: 20| proti: 3 | zdržel se: 1 | neplatný: 1 (z 25 přítomných senátorů) 
 
Ing. Radek Holý, Ph.D. 
pro: 1| proti: 21 | zdržel se: 3 | neplatný: 0 (z 25 přítomných senátorů) 
 
prof. Mgr. Petr Páta, Ph.D. 
pro: 16| proti: 7 | zdržel se: 2 | neplatný: 0 (z 25 přítomných senátorů) 
 
Usnesení: 
AS FSv nominuje prof. Ing. Michala Pěchoučka, Ph.D. kandidátem na osobu navrženou na 
rektora ČVUT. 
AS FSv nominuje prof. Mgr. Petra Pátu, Ph.D. kandidátem na osobu navrženou na rektora 
ČVUT. 
 
5. Úvodní slovo děkana (děkan prof. Máca) 
 
Děkan prof. Máca informoval o aktuálním dění na FSv/ČVUT: 

• Volba rektora ČVUT 

• Rozpočet ČVUT a metodika přípravy (kybernetická bezpečnost, Betlémský palác, SÚZ - 
koleje) 

• Nárůst - upřesnění prostředků pro ČVUT (pedagogika/věda) 295 mil. Kč 
 
6. Projednání návrhu akreditace Mgr. studijního programu Scénické technologie 
(prod. prof. Pešková, doc. Daďa) 
 
Prod. prof. Pešková a garant studijního programu doc. Daďa představili návrh na akreditaci 
Mgr. studijního programu Scénické technologie. Dokument byl senátorům v předstihu 
k dispozici na Sharepointu. K návrhu nebyly připomínky. 
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv souhlasně projednal návrh akreditace Mgr. studijního programu Scénické technologie. 
 
pro: 22| proti: 0 | zdržel se: 0 (z 22 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
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7. Informace z Ekonomické komise (prof. Cajthaml, doc. Pazderka) 
 
Předseda Ekonomické komise prof. Cajthaml a doc. Pazderka informovali o jednání komise 
dne 12. 3. 2025. Na jednání komise byl pozván vedoucí VIC ČVUT Dr. Zácha a FSv Mgr. 
Líbenek. Řešená témata: 

- Provoz VIC ČVUT a FSv 
- Kybernetická bezpečnost a související náklady (FSv má nejlepší zabezpečení, ale rovněž 

nejdražší, diskuse na téma „cena/výkon“ řešení) 
 
Proběhla krátká diskuse. Doc. Pazderka akcentoval téma „cena/výkon“, jiné fakulty 
mají mnohem levnější řešení. Dále upozornil na nutnost zahrnout do fakultních 
nákladů na kybernetickou bezpečnost i výdaje na modernizaci počítačů na katedrách 
(nemohou hradit pouze katedry). 
 

- Realizace nových rozvodů IT 
 
8. Informace z Pedagogické komise (doc. Jíra) 
 
Předseda Pedagogické komise doc. Jíra informoval o jednání komise dne 12. 3. 2025. Řešená 
témata: 

- Hodnocení studentů doktorského studia (HSDS) 
- Zrušení bakalářské práce v rámci akreditace nového studijního programu 3 (Bc.) + 2 

(Mgr.) nebo nahrazení bakalářským projektem - nutno předem stanovit profil 
absolventa a obsah studijního plánu. 
 
K bodu proběhla diskuse (prof. Cajthaml, prof. Pavlíková, doc. Pazderka, prof. Máca, 
Ing. arch. Černá, prof. Pešková, Dr. Vokurka, prof. Bittnar): tvorba konceptu, profil 
absolventa, konkurenční univerzity, garant programu, konzultace s profesními 
komorami. 
Doc. Pazderka informoval, že při sestavování studijního plánu specializace Pozemní 
stavby v pracovní skupině sestavené děkanem byl od počátku řídícím parametrem 
profil absolventa – od něj se odvíjel návrh náplně návrhu studijní specializace PS. 
Vzhledem k důležitosti tématu pověřil doc. Pazderka doc. Jíru svoláním samostatné 
komise k tématu nové akreditace 3+2 za účasti pověřeného garanta programu doc. 
Prušky (komise byla naplánována na 9. 4.). 
 

- Modifikace studijních podmínek (bude samostatná komise k tématu) 
 
9. Informace z Technické komise (doc. Litoš) 
 
Předseda Technické komise doc. Litoš informoval o jednání komise dne 19. 3. 2025. Řešená 
témata (podrobně viz zápis z TK na Sharepointu): 

- Provoz VS Mariánská – vzhledem k havarijnímu stavu objektu a souvisejícím nutným 
nákladům na celkovou rekonstrukci a dále s ohledem na velké provozní náklady 
objektu, zániku možnosti stravování v lokalitě apod. komise doporučila prodej 

- Rekonstrukce silnoproudu v budově D 
- Parkování na zadním dvoře 
- Rekonstrukce budovy B 
- Rozvod slaboproudu v budově D 
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- Tiskové služby na FSv 
- Plán investic 
- Výpočetní technika na katedrách 

 
10. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) 
 
Zástupci FSv v AS ČVUT Ing. arch. Černá a prof. Wald krátce shrnuli aktuální činnost AS ČVUT 
a jednotlivých komisí. 
 
11. Různé 
 
Příští zasedání AS FSv je plánováno na 23. 4., dále 28. 5. a 25. 6. v B169 od 9:00. 
 
 
 
 
 

doc. Ing. Jiří Pazderka, Ph.D. 
předseda AS FSv ČVUT 

 
 

Zapsal: 
Ing. arch. Jan Kašpar, Ph.D. 
tajemník AS FSv ČVUT 


